
Zápis č. 1 / 2025  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 27.2.2025  v 19.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 4/2024 . 

2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2024 obce Blatnička . 

3. Projednání a schválení realizace stavby Blatnička – Dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, II.etapa . 

4. Projednání a schválení dodavatele stavby Blatnička – Dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, II.etapa . 

5. Projednání a schválení opravy Kříže Anton Ratajski . 

6. Projednání a schválení finančního příspěvku na projekt Na kole dětem 2025. 

7. Projednání a schválení  nákupu pozemků 2993/1-2993/4-9 za kostelem. 

8. Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK . 

9. Projednání a schválení pachtovní smlouvy se ZAS Nivnice . 

10. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

11. Revokace usnesení  o schválení odměny Ing. Janě Vašíčkové za půjčování 

obecních krojů . 

12. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost o finanční dar z.s.   Centrum pro rodinu Blatnička  

            - žádost o finanční dar včelaři Blatnice, Blatnička, Suchov  

              - žádost o finanční dar Tradice Slovácka o.p.s. Blatnička    

                                 - žádost Ing. Petra Šimčíka o odprodej lesního pozemku p.č.3116 .                                

13. Různé : 

           -  informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu    

           -  informace k stavbě Blatnička Rekonstrukce panel. cesty podél I/54   

          -  informace k ukončené stavbě Blatnička - Dolní konec - 

Rekonstrukce chodníků I. etapa – kolaudace 

          -  informace ke stavbě ŘSD a.s. Brno -  MOST ev. č.54 – 035   Přes                                                     

potok Svodnice za obcí Blatnička 

                                -  informace o přípravě Občasníku 2024 . 

14. Diskuze . 

 

   

 

Technický bod:  

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno 7 členů 

zastupitelstva.   K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Zápis z minulého ZO byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Václav Hučík, 

člen zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 1/2/2025 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  Václava 

Hučíka,  člena zastupitelstva. 

 



Po té starosta přednesl program dnešního zasedání.  Zastupitel Václav Hučík navrhl, projednat 

a schválit dva body, které přečetl na tomto veřejném zastupitelstvu .  Po vzájemné dohodě, 

mezi zastupiteli, starosta  do zařadil do programu zastupitelstva do budu 13.Různé za bod 11. 

Různé .  

Ostatní s tím souhlasili. Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném programu, včetně 

doplněného bodu zastupitele Václava Hučíka . 

 

 

 Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném programu, včetně doplněného bodu od 

zastupitele Václava Hučíka. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0. 

Usnesení č. 2/2/2025 

ZO schvaluje  zveřejněný program dnešního zasedání ZO, včetně doplňujících bodů.  

                     

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 4/2024 . 

2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2024 obce Blatnička . 

3. Projednání a schválení realizace stavby Blatnička – Dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, II.etapa . 

4. Projednání a schválení dodavatele stavby Blatnička – Dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, II.etapa . 

5. Projednání a schválení opravy Kříže Anton Ratajski . 

6. Projednání a schválení finančního příspěvku na projekt Na kole dětem 2025. 

7. Projednání a schválení  nákupu pozemků 2993/1-2993/4-9 za kostelem. 

8. Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK . 

9. Projednání a schválení pachtovní smlouvy se ZAS Nivnice . 

10. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

11. Revokace usnesení  o schválení odměny Ing. Janě Vašíčkové za půjčování 

obecních krojů . 

 

12. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost o finanční dar z.s.   Centrum pro rodinu Blatnička  

            - žádost o finanční dar včelaři Blatnice, Blatnička, Suchov  

              - žádost o finanční dar Tradice Slovácka o.p.s. Blatnička    

                                 -  žádost Ing. Petra Šimčíka o odprodej lesního pozemku p.č.3116 .        

                         

13. Různé : 

           -  informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu    

           -  informace k stavbě Blatnička Rekonstrukce panel. cesty podél I/54   

          -  informace k ukončené stavbě Blatnička - Dolní konec - 

Rekonstrukce chodníků I. etapa – kolaudace 

          -  informace ke stavbě ŘSD a.s. Brno -  MOST ev. č.54 – 035   Přes  

potok Svodnice za obcí Blatnička 

                                -  informace o přípravě Občasníku 2024 

                                -  návrh zastupitele Václava Hučíka – projednání vyvěšení sovětského                                                                          

praporu na budově Obecního úřadu . 

 

14. Diskuze . 

 

 

 

Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu : 

 



1.  Projednání rozpočtového opatření č. 4/2024  . 

 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 4/2024,  které  bylo zpracováno paní 

účetní v souladu s ust. § 16, zák. č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 29.1.2025. 

 

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpočtové opatření č. 4/2024, které bylo zveřejněno 

na úřední desce dne 29.1.2025 – příloha č.3 . 

 

 

2.  Zpráva o přezkoumání hospodaření za rok 2024 . 

 

Dne 27.1.2025 provedly pracovnice Krajského úřadu Jihomoravského kraje přezkum 

hospodaření za druhou polovinu roku 2024  a vydaly Zprávu o výsledku přezkoumání 

hospodaření za rok 2024 obce Blatnička, okres Hodonín . 

 

Závěr – Při přezkoumání hospodaření obce Blatnička za rok 2024, nebyly zjištěny chyby a 

nedostatky. 

 

 ZO bere na vědomí starostou předloženou zprávu o přezkoumání hospodaření obce 

Blatnička za rok 2024 – příloha č.4 . 

 

 

3.   Projednání a schválení realizace stavby Blatnička – Dolní konec – Rekonstrukce 

chodníků, II.etapa 

 

Máme z minulého roku dokumentaci pro stavební povolení, včetně právoplatného stavební 

povolení a realizační dokumentace. Starosta seznámil veřejnost a zastupitele se stavbou, na 

kterou máme přislíbenou dotaci z programu PRV přes MAS Horňácko-Ostrožsko a chceme ji 

letos zrealizovat. Dokončení, včetně žádosti o platbu musí proběhnout do 31.12.2025. Po 

veřejném projednání nechal o realizaci stavby odsouhlasit zastupitelstvem obce.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0 .  

Usnesení č. 3/2/2025 

ZO schvaluje  realizaci stavby  Blatnička, Dolní konec – Rekonstrukce chodníků, II.etapa a 

zplnomocňuje starostu k zajištění dotace z PRV přes MAS Horňácko – Ostrožsko . 

 

 

4.   Projednání a schválení dodavatele stavby Blatnička – Dolní konec – Rekonstrukce 

chodníků, II.etapa 

 

V pátek 14.2.2025 se uskutečnilo výběrové řízení na dodavatele  stavby  Blatnička, Dolní 

konec – Rekonstrukce chodníků, II.etapa . Nabídku podaly v termínu tři stavební společnosti. 

Nejvýhodnější nabídku podala stavební firma  Ing. Marie Hanáková, třída Masarykova 532, 

Veselí nad Moravou . Z výběrového řízení je pořízen protokol o otevírání, posouzení a 

hodnocení nabídek, který je podepsán výběrovou komisí. Oznámení o výsledku výběrového 

řízení bylo doručeno zúčastněným stavebním firmám datovou schránkou.   

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0 .  

Usnesení č. 4/2/2025 

ZO schvaluje provedené výběrové řízení na dodavatele stavby Blatnička, Dolní konec – 

Rekonstrukce chodníků, II.etapa a zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy o dílo s 

vítězným uchazečem firmou Ing. Marie Hanáková, třída Masarykova 532, Veselí nad 

Moravou IČ:62811134. 



5. Projednání a schválení opravy kříže Anton Ratajski  .  

 

Starosta informoval, že dne 3.2.2025 nám bylo oznámeno, že jsme úspěšně podali žádost na 

dotaci z MZE v rámci podprogramu 129 672 Obnova a údržba stávajících prvků na opravu 

kříže Antona Ratajski v Blatničce. Následně se do 3.3.2025 musí odeslat přes datové schránky 

MZE podepsaná žádost o dotaci, včetně povinných příloh. Realizace opravy kříže Anton 

Ratajski je plánována do 31.12.2025. Restaurátorský záměr a nabídku na realizaci opravy 

nám zpracovala firma Restaurátorské a kamenosochařské práce pan REJDA z Brumova 

Bylnice.  Dotace na opravu je 70% z MZE .  Starosta nechal hlasovat, kdo je pro opravu kříže 

Anton Ratajski. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 5/2/2025 

ZO schvaluje  opravu kříže Anton Ratajski . 

 

 

 

6.  Projednání a schválení  finančního příspěvku Na kole dětem – Josef Zimovčák . 

 

Starosta informoval, že se letošní rok 2025 v květnu a červnu uskuteční 16. ročník sportovně - 

charitativní cyklotour  „ Na kole dětem „ – Josef Zimovčák . Jedná se o sportovní projekt na 

podporu onkologicky nemocných dětí , který jsme již v minulosti třikrát podpořili a do 

Blatničky dojede peloton  a bude mít u KD zastávku při třetí etapě v neděli 1.června 2025 

v 11:50 – 12:20 hodin . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 6/2/2025 

 

ZO schvaluje  převzetí záštity, finanční podporu ve výši 5.000,- Kč, povolení užít znak a 

spolupráci při organizaci . 

 

 

7.  Projednání a schválení  nákupu pozemků 2993/1-2993/4-9 za kostelem . 

 

Starosta informoval, že zastupitelstvo obce připravuje nákup pozemků od pana Jaroslava 

Kubici za kostelem dle geometrického plánu pro rozdělení pozemků č.608 – 143/2024 pro 

budoucí výstavbu RD.  Jedná se o pozemky 2993/1 a 2993/4-9 za 1 milion korun. Máme 

zatím nesouhlasné stanovisko JMK OŽP z odboru ZPF , které musíme ještě zajistit jejich 

souhlasné vyjádření .  Pak proběhla diskuze a starosta dal hlasovat o koupi těchto pozemků . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.7/2/2025 

ZO schvaluje nákup pozemků p.č.2993/1 a p.č.2993/4-9 za kostelem za jeden milion korun 

od pana Jaroslava Kubici, dle geometrického plánu pro rozdělení pozemků č.608 – 143/2024.   

 

 

 

8.   Projednání a schválení smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK . 

 

V minulém roce byly vypsány první dotace z rozpočtu JMK. Začátkem ledna jsme podali dvě 

žádosti o dotaci, v rámci dotačních programů v Jihomoravském kraji pro rok 2025.  Po 

doplnění a odeslání těchto žádostí datovou schránkou, jsme byli úspěšní v obou žádostech .  

  



8a) .  Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK v rámci 

dotačního programu  “ Podpora udržování čistoty cyklistických komunikací a úpravy 

běžeckých tratí  v JMK  v roce 2025“ . 

 

Dne 10.2.2025 jsme obdrželi sdělení o schválení dotace a byl nám zaslán návrh Smlouvy 

č.JMK094709/25/ORR . O poskytnutí dotace a uzavření smlouvy rozhodla Rada 

Jihomoravského kraje na své 10. schůzi konané 6.2.2025 usnesením č.606/25R10 . 

Poskytnutá  dotace obci Blatnička je ve výši 70.000,- Kč v rámci programu Podpora 

udržování čistoty cyklistických komunikací a běžeckých lyžařských tratí  v JMK pro rok 2025 

na realizaci akce Údržba stezky pro chodce a cyklisty podél silnice I/54 a HC1 na Hluk. Jedná 

se o neinvestiční finanční podporu ve výši 70.000,-Kč z rozpočtu JMK. Akce se musí 

realizovat a dokončit do 31.12.2025 . Dotace  kraje maximálně 70% uznatelných výdajů . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 8/2/2025  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  Smlouvy   č.JMK094709/25/ORR 

o poskytnutí dotace ve výši 70.000,- Kč z rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci programu 

Podpora udržování čistoty cyklistických komunikací a běžeckých lyžařských tratí v JMK pro 

rok 2025. 

 

 

8b) .  Projednání a schválení smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK v rámci 

dotačního programu  “ Podpora rozvoje venkova v JMK pro rok 2025 „ . 

 

Na webových stránkách JMK je seznam schválených a neschválených žádostí o dotaci 

z programu Podpora rozvoje venkova  v JMK pro rok 2025, schválených Radou JMK dne 

20.2.2025. Obce si mohou již nyní dotaci schválit ve svých orgánech. Návrh smlouvy bude s 

pokyny zaslán v nejbližších dnech. Na 46 pozici  byla informace, že nám byla schválena 

dotace ve výši 300.000,- Kč na projekt  Oprava kulturního domu v Blatničce  v souladu 

s programem Podpora rozvoje venkova  v JMK pro rok 2025 . Jedná se o neinvestiční 

finanční podporu z rozpočtu JMK.  Akce se musí zrealizovat do 31.12.2025 . Dotace kryje 

max. 50% uznatelných výdajů . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0,  zdržel se 0 . 

Usnesení č. 9/2/2025  

ZO schvaluje přijetí dotace a pověřuje starostu k uzavření  smlouvy o poskytnutí dotace 

z rozpočtu Jihomoravského kraje obci Blatnička ve výši 300.000,- Kč na akci Oprava 

kulturního domu v Blatničce v souladu s programem Podpora rozvoje venkova  v JMK pro 

rok 2025 . 

 

 

9.  Projednání a schválení  pachtovní smlouvy s firmou ZAS Nivnice. 

 

Starosta informoval, že jsme 27.9.2019 vypověděli pachtovní smlouvu o nájmu pozemků, 

chtěli jsme na těchto pozemcích vybudovat prvky ÚSES . ZAS Nivnice trvala na ukončení 

smlouvy po uplynutí výpovědní lhůty deseti let. Minulý rok místostarosta Rostislav Němeček 

je znovu žádal o ukončení nájmu pozemků k 30.9.2025. ZAS Nivnice nám vyšla vstříc, 

souhlasí s ukončením pachtu a dohodli jsme se, že připraví novou Pachtovní smlouvu 

661/2022 – dodatek č.1 , kterou starosta předložil ke schválení.  

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.10/2/2025 

ZO schvaluje  Pachtovní smlouvu 661/2022 – dodatek č.1 a pověřuje starostu k podpisu této 

pachtovní smlouvy . 



10.  Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

 

Starosta předal slovo předsedovi kontrolního výboru pana Václavovi Hučíkovi, který provedl 

se členy kontrolního výboru kontrolu v kanceláři obecního úřadu a zápis přeposlal starostovi . 

Zápis je přílohou č.5 tohoto zápisu .  Marian Jemelík a pak starosta zápis přečetli . 

 

 

V příštím zápise z 1. veřejné zasedání ZO 2025 bude číselná řada zadaných úkolů začínat 

číslem  46/1/2025.   Číslo úkolu/číslo zápisu/rok . 

 

ZO bere na vědomí  kontrolním výborem provedenou kontrolu plnění schválených usnesení 

a úkolů . 

 

 

 

11.  Revokace usnesení o schválení odměny Ing. Janě Vašíčkové za půjčování krojů .  

  

Na minulém zastupitelstvu jsme paní Ing. Vašíčková schválili usnesením č. 9/11/2024 

finanční odměnu Ing. Janě Vašíčkové, ve výši 15.000,- Kč za půjčování krojů za roky 2023 a  

2024.   

 

Účetní obce tuto odměnu nevyplatila a počkala do kontoly  hospodaření obce a dobře udělala, 

měly by jsme z kontroly výhradu. ZO může schválit odměnu členu zastupitelstva jen do 

dvojnásobku jeho stávajícího platu .  Musíme toto usnesení revokovat  . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 . 

Usnesení č. 11/2/2025 

ZO schvaluje  revokaci  Usnesení č. 9 /11/2024 o finanční odměnu Ing. Janě Vašíčkové, ve 

výši 15.000,- Kč za půjčování krojů za roky 2023 a  2024.   

 

 

 

12.  Žádosti občanů a organizací 

 

 

 12a)   Žádost o finanční dar z.s.   Centrum pro rodinu Blatnička 

 

Centrum pro rodinu Blatnička z.s. nás požádal o finanční podporu na provoz spolku. Centrum 

pro rodinu z.s. provozuje na obci klubík deskových her pro děti i dospělé, pořádá nedělní 

cukrárničku, spolupořádá workshop vyrob si vánoční ozdoby a jiné akce pro děti a svou 

činností reprezentují naši obec .   Finanční dar využijí pro svoji činnost v roce 2025 .  

 

  Byl navržen finanční dar 24.000,- Kč . Starosta dal hlasovat o schválení finančního daru 

24.000,- Kč  z.s. Centrum pro rodinu Blatnička. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 12 /2/2025 

ZO schvaluje finanční dar ve výši 24.000,- Kč  z.s. Centrum pro rodinu Blatnička a pověřuje 

starostu podpisem příslušné darovací smlouvy . 

 

 

 

 

 



12b)   Žádost o finanční dar z.s.  Včelaři Blatnice pod Svatým Antonínem  

 

Český svaz včelařů, z.s. základní organizace Blatnice pod Svatým Antonínkem, nás požádal o 

finanční dar 10.000,- Kč na nákup fumigačního přístroje k léčení včelstev všech zm Obec 

Blatnice pod Svatým Antonínem a obec Suchov již sponzorský dar schválili  .   

Starosta dal hlasovat o schválení finančního daru 10.000,- Kč pro Český svaz včelařů, z.s. 

základní organizace Blatnice pod Svatým Antonínkem . 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0,  

Usnesení č. 13 /2/2025 

ZO schvaluje finanční dar 10.000,- Kč  pro Český svaz včelařů, z.s. základní organizace 

Blatnice pod Svatým Antonínkem 

 

 

 

12c)   Projednání a schválení finančního daru společnosti Tradice Slovácka, o.p.s. 

Blatnička . 

 

Dne 19.2.2025 podaly Tradice Slovácka o.p.s., Blatnička čp. 98 na Zastupitelstvo Obce 

Blatnička, jakožto výhradního zřizovatele, žádost o poskytnutí provozní dotace ve výši 

300.000,- Kč na chod společnosti pro rok 2025.  Obdobná firma se stejným zaměřením od 

svého zřizovatele dostává pravidelnou dotaci ve výši 500.000,- Kč a je přitom menší. Starosta 

informoval o chodu společnosti za poslední dva roky a konstatoval, že si Tradice vydělají 

provozem na své výplaty a všechny odvody daní, které platí včas a navrhl, aby se žádosti 

vyhovělo. Někteří zastupitelé navrhli, aby se s podporou posečkalo a provedl se účetní audit, 

jak navrhuje nová dozorčí rada . Starosta informoval, že hned po pondělní poradě zastupitelů, 

kde jsme probírali vzniklou situaci a zaslané maily od dozorčí rady jsem mailem poslal na 

uvedenou společnost , zda dělají účetní audity obecně prospěšných společností, aby nám na to 

udělali nabídku a budeme zvažovat provedení auditu.  Po dlouhé diskuzi, do které se zapojili i 

přítomní občané, kde se probírala znovu celá historie od vzniku až po současnost se 

přítomným vysvětlila situace za poslední roky.  Zastupitelka Ing. Kateřina Šuránková navrhla 

provozní dotaci snížit na 150.000,- Kč.  Starosta dal hlasovat, kdo je pro schválení provozní 

finanční podpory ve výši 150.000,- Kč .  Tradicím Slovácka z.s. a zplnomocnění starosty 

k podpisu smlouvy finanční podpory Tradicím Slovácka o.p.s. Blatnička . 

 

Hlasování: pro 3, Ing. Jana Vašíčková, Ing. Kateřina Šuránková a Ing. Antonín Minařík,  proti 

1, Václav Hučík,  zdržel se 3,  Bc Rostislav Němeček, Štěpán Maňák a Marian Jemelík .  

 

 

Usnesení č. 14/2/2025 

ZO neschvaluje  finanční podporu  Tradicím Slovácka o.p.s. Blatnička,  v navržené výši  

150.000,- Kč za rok a zplnomocnění starosty k podpisu smlouvy finanční podpory Tradicím 

Slovácka o.p.s. Blatnička . 

 

 

12d)   Žádost Ing. Petra Šimčíka o prodej lesníh pozemku p.č. 3116 v k.ú. Blatnička 

 

Ing. Petr  Šimčík podal žádost o odkoupení lesního pozemku p.č. 3116 v k.ú. Blatnička dle 

vyznačené mapy. Jedná se 518 m2 .  

 

Záměr byl řádně zveřejněn na úřední desce  od 12.2.2025 . Byla navržena cena 25 kč za m2. 

Starosta dal hlasovat, kdo je pro prodej lesního pozemku p.č. 3116 v k.ú. Blatnička Ing. 

Petrovi Šimčíkovi za 25kč/m2 a zplnomocňuje starostu podpisem kupní smlouvy . Veškeré 

poplatky a zápis do katastru si bude hradit sám . 



Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 .  

Usnesení č. 15/2/2025 

ZO schvaluje  prodej lesního pozemku p.č. 3116 v k.ú. Blatnička Ing. Petrovi Šimčíkovi za 

25kč/m2 a zplnomocňuje starostu podpisem kupní smlouvy . 

 

13.  Různé : 

13a) Informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu 

 

Každých čtrnáct dní jsou kontrolní dny na stavbě . K dnešnímu dni je již  zabetonováno cca 

450 metrů, jsou zbudovány všechny propustky. Po zatvrdnutí betonu za cca tři týdny se 

dobuduje středový pás a  provedou se terénní úpravy.  Dokončení stavby bude do půlky roku. 

 

 

13b)  Informace k stavbě Blatnička Rekonstrukce panel. cesty podél I/54   

 

Od 2.1.2024 máme od stavebního úřadu ve Veselí nad Moravou Rozhodnutí, že schvalují 

stavební záměr „ Blatnička – rekonstrukce panelové cesty podél I/54 . Stavební povolení 

nabylo právní moci dne 7.2.2024 na zastupitelstu v březnu 2024 jsem říkal, že budeme čekat 

na vypsání dotace ze programů SFDI , nebo z programů PRV .  Do dnešního dne zatím 

nebyly žádné dotace vypsány.  Máme od tří stavebních firem naceněnou stavbu a pokud 

nebudou vypsány dotace a my získáme dotaci na stavbu chodníků II.etapy, můžeme to 

zbudovat z vlastních zdrojů.  

 

 

 

13c) Informace k ukončené stavbě Blatnička - Dolní konec - Rekonstrukce chodníků I. 

etapa – kolaudace 

 

Dne 21.2.2025 jsme podepsali zápis o předání a převzetí stavby od firmy Ing. Hanáková, tato 

stavba nás bude stát 2.898.612,- Kč, včetně DPH. První splátka je zaplacena ve výši  2.142 

tisíc a 20.3.2025 je vypsána  kolaudace a místní šetření na stavbě. Do 30.4.2025 musíme mít 

vše ukončené, proplacené a musíme podat žádost o proplacení dotace . 

 

 

 

13d) Informace ke stavbě ŘSD a.s. Brno -  MOST ev. č.54 – 035   Přes  potok Svodnice 

za obcí Blatnička 

                      

   Minule jsem říkal , že je povolena stavba, kterou vysoutěžila firma IDS Olomouc. Silnice 

I/54 se na křižovatce uzavře a bude se provádět kompletní demolice a nová stavba mostu . 

Pod Molvama na Boršické straně a částečně u nás pod Novosadama se první zbuduje objízdná 

asfaltová komunikace se dvěma odstavnou výhybnou pro průjezd autobusů IDS JMK . Dnes 

se vyřizuje povolení objízdného značení a uzavírek . Až bude vše schváleno, budeme o tom 

informovat na našich stránkách. Tuto stavbu bude financovat ŘSD a.s. závod Brno . 

Cesta I/54 se tedy uzavře pro veškerou dopravu. 

 

 

13e)  Informace o přípravě Občasníku 2024 . 

 

V březnu vyjde nový občasník 2024 .  Poděkování paní Mgr. Peterkové Ludmile za vedení 

zpracování celého občasníku, Mgr. Minaříkové Evě za gramatickou korekci a všem autorům 

článků. Všem bude dodán až do domu. Pokud někdo bude chtít další, budou jistě volné na 

obci . Doufám, že se Vám Občasník 2024 bude líbit .  Občasník 2024 vyjde v březnu . 

ZO  bere informace na vědomí . 



13f)  Návrh zastupitele Václava Hučíka - Projednání vyvěšení sovětského praporu ve 

dnech od 26.4.2025 do 9.5.2025 na budově obce. 

  

          Václav Hučík navrhl k uctění 80. výročí osvobození Blatničky, aby v době od 26. 4. 

2025 do 9. 5. 2025 byl na počest padlým Rudoarmějcům vyvěšen na obecním úřadě sovětský 

prapor. Rozumný a soudný člověk by ho měl vnímat jako projev naší úcty a vděčnosti za 

jejich statečnost a odvahu. Za svobodu Blatničky zaplatili tím nejcennějším, životem. Těm 

klukům se chtělo taky žít jako nám. Leží tu v naší zemi  v Blatničce už 80 let. Hrob padlých je 

jejich domovem. Neznáme jména, nevíme, odkud byli a ani nevíme, jestli byli pochováni 

v truhle, nebo byli do hrobu vhozeni jen v tom, co měli na sobě? Tito chlapi nikomu v 

Blatničce neublížili, proto nespojujte jejich sovětský prapor, symbol ukončení války a 

porážky fašismu, s okupací 68 a s Putinem, je to jen pouhopouhé uctění padlých Rudoarmějců 

a oslava dne míru a svobody v Blatničce. Ještě stále máme mezi sebou žijící občany, kterým 

rudá armáda tenkrát přinesla svobodu. Starosta dal hlasovat zda schválíme tento návrh 

zastupitele Václava Hučíka . 

 

Hlasování: pro 1, Václav Hučík,  proti 3, Bc Rostislav Němeček, Štěpán Maňák, Ing. Antonín 

Minařík,  zdržel se 3, Ing. Jana Vašíčková, Ing. Kateřina Šuránková  a  Marian Jemelík .  

Usnesení č. 16/2/2025 

ZO neschvaluje  vyvěšení sovětského praporu k uctění 80. výročí osvobození Blatničky 

v době od 26. 4. 2025 do 9. 5. 2025 byl na počest padlým Rudoarmějcům vyvěšen na 

obecním úřadě sovětský prapor. 

 

 

  

14. Diskuze 

 

 

Letos v únoru jsme podali další žádostí  o dotace na Jihomoravský kraj. Některé žádosti jsme 

byli vyzváni k doplnění. Dnes máme všechny žádosti přichystané k projednání a schválení, 

zastupitelstvem JMK . Zda uspějeme, zatím nevíme. Pokud ano, JMK nám pomůže ze svého 

rozpočtu na tyto projekty s dotací ve výši cca 350.000,- Kč .  

 

Starosta zařizuje dotaci na rekonstrukci chodníků na dolním konci na II.etapu z MAS 

Horňácko – Ostrožsko. Máme výhodu, že máme k dotaci vše zajištěné, projekt, rozpočet, 

stavební povolení . Nyní jednáme o výši dotace.  

 

Starosta zařizuje dotaci na vybudování místnosti pro z.s. Centrum pro rodinu v Blatničce 

z MAS Horňácko – Ostrožsko.    

 

 Starosta informoval, že jsme byli v úterý s místostarostou, Ing. Haničincem a Ing. Arch. 

Špokem  na jednání na JMK OŽP ZPF, kde jsme řešili jejich  o nesouhlasném stanovisko na 

rozšíření ploch na bydlení v návrhu změny č.1 ÚP obce Blatnička.  

 

Václav Hučík se zeptal, proč obec neodpovídá na žádosti o informaci dle § 106 , které na obec 

píše. 

 

Václav Hučík  navrhl zasadit na dolním konci alej stromů . 

 

Bc. Denisa Němečková se zeptala, jestli se bude čekat na vyřízení dotací, nebo obec začne 

provádět stavební úpravy spíš . Starosta odpověděl, že firma která by prováděla 

sádrokartonovou příčku má čas až v půlce května .  Dotace se má vypisovat 5.5.2025 .  

 

 



 

Nejbližší akce : 

 

 

 

- březen 2025 – Vynášení Moreny 

- 17.4 – 21.4.2025 –  Velikonoční svátky . 

- 26.4.2025  -  Obecní den s koštem vína  

- květen 2025  - Rybářské závody na rybníku Kačák  

- květen 2025  - Obchůzka královniček  

- 23.5.2025  - Noc kostelů v Blatničce 

- 25.5.2025 – Nedělní cukrárna na KD v Blatničce  

- 2.6.2025 – Na kole dětem Zimovčák Josef zastávka pelotonu u KD . 

- červen 2025 - Dětský den na Kobylici .  

- 15.8. – 17.8.2025 – Hody  

 

 

Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 21.40  hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                       Václav Hučík, ověřovatel                                         

                                                           

 

 

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  9.3.2025         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce       

 

 

 

 

 

 

 


